
GOD’S SIMPLE PLAN OF SALVATION  
 

Introduction 
 
1 John 5:13  “These things have I written unto you that believe on the name of the Son of God; that ye may 
know that ye have eternal life, and that ye may believe on the name of the Son of God.” 
  
I   We are all sinners! 
 
Ромёгтём 3:10   “As it is written, There is none righteous, no, not one:” 
 
Ромёгтём 3:23   “Уымён ёмё сеппёт дёр бафтыдысты тёригъёды ёмё Хуыцауы намысёй ёнёхай сты”. 
 
Ромёгтём 5:12   “Wherefore, as by one man sin entered into the world, and death by sin; and so death 
passed upon all men, for that all have sinned:” 
 

 
We are all sinners! 

 
II   There is a cost for that sin! 
 
Ромёгтём 6:23   Уымён ёмё тёригъёдён йё мызд у мёлёт, Хуыцауы лёвар та – ёнусон цард нё Хицау 
Йесо Чырыстиимё удёнгомёй. 
 
Revelation 21:8  “But the fearful, and unbelieving, and the abominable, and murderers, and 
whoremongers, and sorcerers, and idolaters, and all liars, shall have their part in the lake which burneth 
with fire and brimstone: which is the second death.” 
   
III   Christ died for our sins. 
 
Иоанн 3:16   Уарзондзинад цы у, уый мах базыдтам, Йесо нё сёраппонд йё цард кёй радта, уымёй. 
Ёмё мах дёр хъуамё не ‘фсымёрты сёраппонд дёттём нё цард. 
 



Ромёгтём 5:8   Фёлё нё Хуыцау кёй уарзы, уый равдыста, тёригъёдджынтё ма куы уыдыстём, уёд 
Чырысти мах сёраппонд кёй амард, уымёй. 
 
Ромёгтём 14:9   “For to this end Christ both died, and rose, and revived, that he might be Lord both of 
the dead and living.” 
 
Ромёгтём 6:23   Уымён ёмё тёригъёдён йё мызд у мёлёт, Хуыцауы лёвар та – ёнусон цард нё Хицау 
Йесо Чырыстиимё удёнгомёй. 
 

 
Christ died for sinners! 

 
IV   Salvation is a free gift, not by good works. You must take God’s 
word for it, and trust Jesus alone! 
 
Эфесёгтём 2:8-9   Хуыцауы хорзёх сымах фервёзын кодта уё уырнындзинады фёрцы. Уёхёдёг 
ницёмёй фесгуыхтыстут – уый нын Хуыцауы лёвар у; уё хъуыддёгтём гёсгё нё фервёзтыстут, ёмё 
йёхицёй мачи раппёлёд. 
 
Titus 3:5   “Not by works of righteousness which we have done, but according to his mercy he saved us, by the 
washing of regeneration, and renewing of the Holy Ghost;”   
 
Acts 4:12   “Neither is there salvation in any other: for there is none other name under heaven given among 
men, whereby we must be saved.” 
 



 
V   We must put our faith and trust in Christ in order to be saved. 
 
Ромёгтём 4:24   “But for us also, to whom it shall be imputed, if we believe on him that raised up Jesus our 
Lord from the dead;” 
  
Ромёгтём 10:9-10, 13   “Йесо Хицау кёй у, уый тыххёй ёргомёй куы дзурой, ёмё йё Хуыцау мёрдтёй 
кёй райгас кодта, ууыл зёрдёйё куы ёууёндай, уёд фервёздзынё.  For with the heart man believeth unto 
righteousness; and with the mouth confession is made unto salvation.   For whosoever shall call upon the name 
of the Lord shall be saved.” 
 

 
 
 
Бахъуыды кён, ёмё ёрмёст ацы кёнё ёндёр арфёйы загъд дёуён нё баххуыс кёндзён. 
Ёрмёст Чырыстийы уырнынад бахиздзён дёу тёригъёдёй. Ацы арфё та ёрмёстдёр 
фёрёз дётты, цёмёй равдисём не ‘ууёнкдзинад Хуыцаумё, ёмё йын бузныг зёгъём нё 
фервёзын кёнынён.  
 
 



 
“Хуыцау,  
 
зонын ёй, ёмё тёригъёдджын дён дё разы ёмё мём кёй ёмбёлы ёфхёрд. Фёлё Йесо 
Чырысти айста ацы ёфхёрд ёмё мё уырнындзинадимё уымё мёнён хатыргонд цёуы. 
Бузныг дё хорздзинады ёмё хатырдзинады тыххёй – ёнусонцёрёнбоны лёвары тыххёй! 
ОММЕН!” 
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